We were not provided with copies of corporate documents of the merging companies approving the merger or public notice of the merger and notices to creditors. ... The charter provides for a guaranteed amount of dividends on each preferred share in the amount of 50 KZT which can be paid out of funds in the company's reserve fund. If dividends are not paid on the preferred shares, holders of such shares acquire voting right. It appears from the minutes of shareholders' meetings that shareholders approved payment of dividends to holders of preferred shares for 2004 by resolution of 8 August 2005.
Копии корпоративных документов объединяющихся компаний, подтверждающие их слияние, равно как публичное извещение о слиянии или оповещение о нем кредиторов, нам предоставлены не были. ... Устав предусматривает гарантированную сумму дивидендов по каждой привилегированной акции в размере 50 казахских тенге, которые могут быть выплачены из средств резервного фонда компании. Если дивиденды по привилегированным акциям не выплачиваются, владельцы этих акций получают право голоса. Согласно протоколу собрания акционеров, решением от 8 августа 2005 года акционеры компании утвердили выплату дивидендов по привилегированным акциям за 2004 год.
